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Onderwerp Kappen bomen Etandberg

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuiltehouder Wethouder Schenk

Schriftelijke vraag

Groen in de wijk is goed voor de samenteving.

Ontangs hebben wij vernomen dat er een bomenkap aanstaande is aan de Elandberg ter
plaatse van het pteintje. De daar aanwezige Moerascipressen zouden:
. Overtast veroorzaken (valtende naalden)
. Parkeren belemmeren (wortetdruk)
. Schade aan tuinen (worteldruk)
. Ziek zijn (ernstigzijn aangetast)

Er zouden geregetd ktachten bij de woningstichting (Aramis) ats bij de gemeente binnen
gekomen zijn. ln een schrijven d.d. 19 juti 2012 stett de gemeente dat: "Enkel het
kappen van bomen is dan nog een optie. De gemeente wil de mening van de bewoners
kennen". ln een schrijven van de gemeente wordt gestetd dat de
ktachten veelal niet terecht zijn, doch dat de bomen aan de Elandberg wel voor veel
overlast zorgen. Nu ook komt schaduwwerking ats ktacht naar voren.

Tegenstanders van de kap krijgen votgens schrijven 31 maart 2015 van dhr. P. van
Kempen,te horen dat er geen bezwaar kan worden aangetekend en dat er geen
opschortende werking is. Een en ander is vervotgens aangekaart bij de commissie
ombudsman. ln het schrijven van22juni j.t. stett dhr. Van Kempen dat ook de
"massaatheid" van de bomen een reden is om over te gaan tot kap. Ook wordt gesteld dat
de meerderheid van de bewoners (aan het ptein?) voorstander is van kap. Een gehouden
enquête zou representatief zijn. ln datzetfde schrijven wordt aangegeven dat op verdere
correspondentie: "Niet meer gereageerd zal worden".

Ter plaatse hebben wij geconstateerd dat er inderdaad enige worteldruk is maar dat niet
kunnen parkeren niet in het geding is. Natuurlijk is het zo dat heel veel bomen in het
najaar hun blad / naatden verliezen. Op zich geen reden om over te gaan tot kap. Ziekte
van de bomen natuurlijk wet. Van ernstige schaduwwerking van de bomen in de woningen
is ons niets gebleken. Op het plein natuurlijk wet.

Tot zover het retaas.

Vooratsnog menen wij dat de procedure om te komen tot kap goed is verlopen.
Weliswaar krijgen wij de indruk dat steeds opnieuw argumenten gezocht zijn om zeker het
getijk te krijgen dat tegenstanders overtuigd moeten worden van het getijk van de
gemeente en de bomen gekapt kunnen worden.



De Nieuwe Democraten hebben de volgende vragen

1. De ktachten over de bomen loopt al sinds 2010. Waarom dient nu (pas) overgegaan
te worden tot kap?

2. Er wordt gesproken over ernstige aantasting door ziekte. Wij witten graag de
rapporten zien van de deskundige waaruit onomstotetijk btijkt dat de bomen ziek
zijn.

3. Graag witten wij weten hoeveel ktachten er zijn binnen gekomen maar meer nog
hoeveel verschitlende klagers zijn er?

4. Graag worden wij gerhformeerd over het verloop van de enquête: wie zijn
benaderd (afgezet tegen werkelijk belanghebbenden), wie stemde tegen en wie
voor?

5. We zien graag een overzicht van de sinds 2010 gemaakte kosten om het ptein, tgv
de bomen, in orde te houden?

Namens de fractie van de Nieuwe Democraten
Pieter Beesems.

Beantwoording.

1. Het ktopt dat a[ eerder klachten over deze bomen zijn ontvangen. Omdat de bomen
geen beschermde status hebben, is er geen kapvergunningsprocedure van
toepassing om de bomen te kappen. ln dit traject is er voor gekozen, dat we pas
tot actie overgaan als er duidetijk draagvtak is voor het kappen van de bomen.
Begin 2014 heeft één van de bewoners van het plein een handtekeningenactie
gestart bij atte bewoners van het pteintje op de Etandberg. Omdat nu draagvlak
voor de kap en vervanging van deze bomen duidetijk zichtbaar was, zijn we
overgegaan tot het nemen van het besluit. Eén bewoner heeft zich hier toen fel
tegen verzet. Om nogmaats tekst en uitteg te geven heeft de gemeente in
december 2014 een bewonersavond georganiseerd. Tijdens deze bewonersavond
werd wederom duidelijk dat het merendeel van de aanwezigen de bomen
vervangen wilde hebben. De bewoners hebben vervolgens zelf een keuze gemaakt
voor een nieuwe boomsoort.

2. De bomen hebben geen aantasting of ziekte.
3. We hebben 5 verschittende metdingen ontvangen via ktachtenmeldsysteem.
4. Er zijn 23 mensen benaderd door de bewoner die het initiatief heeft genomen voor

de enquête. 21 mensen zijn voor het vervangen van de bomen. Atleen de bewoners
op het pteintje zijn benaderd door de bewoner.

5. Doordat de bomen te groot worden moet er regelmatig gesnoeid worden. De
onderste takken van de bomen kwamen bijna tegen de woningen aan.
Door wortetopdruk moeten we regetmatig de bestrating herstelten om
kwatiteitsniveau C te kunnen behouden. Deze werkzaamheden worden door
openbare werken uitgevoerd en maken deel uit van het reguliere onderhoud aan
groen en grijs. Er is hierdoor geen overzicht van de specifieke kosten van de
afgelopen jaren.

Met vriendelijke groet,

a Dekkers
Wethouder Beheer openbare ruimte


